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Abstract (en)
[origin: JPS6468204A] PURPOSE: To mechanically and simultaneously set plural jewels to the flat surface of a jewel setting base by accurately
fixing the base at a prescribed position to a setting base receiver positioned at the bottom of a tray-like component. CONSTITUTION: The tray-
like component 3 whose upper part is opened is placed on the lower plate 1b of a press or a horizontal base and used. A tray cover 4 fitted to the
component 3 with an extremely small clearance and centered in it is provided with means 17 and 18 for fixing an instrument 5 on the lower surface.
Also, in the setting base receiver 6 positioned to the bottom of the component 3 by a positioning clamp 10, the means for accurately fixing the jewel
setting base 7 to the receiver 6 at the prescribed position is provided and the flat surface to set the jewels is horizontally turned upwards and is freely
brought closer. Further, in order to push in the jewels and set pawls, the instrument 5 is fixed under the cover 4.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet des procédés et des dispositifs pour sertir mécaniquement une pluralité de petites pierres précieuses sur une face plane
d'un bijou. Un dispositif selon l'invention comporte une cuve (3) que l'on pose sur le plateau inférieur (1b) d'une presse ou sur une table. Il comporte
un chapeau (4) équipé de moyens qui s'engagent dans la cuve (3) en centrant le plateau par rapport à la cuve. Il comporte un support de monture
de bijou (6) qui est placé dans le fond de la cuve et qui est centré par rapport à celle-ci par des ergots de centrage et qui porte une monture (7) de
bijou. Des outils (5) d'enfoncement des pierres de sertissage et éventuellement de transfert des pierres par aspiration, sont fixés sous le plateau (4)
sur lequel on appuie avec le plateau supérieur (1a) actionné par un vérin (2). Une application est la fabrication de séries de bijoux comportant des
faces planes garnies d'une pluralité de brillants.
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